

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 17050 號  
有關『及早識別和輔導有學習困難小一學生計劃』事宜

敬啟者：

本校將於本年12月1日至2018年1月5日期間使用教育局編製的《小一學生之學習情況量表》來識別有學習困難徵兆的小一學生，以便家長及校方了解學生的學習情況和需要，並能及早為有學習需要的學生安排輔導教學活動。班主任會就個別學生的學習表現填寫量表。如閣下察覺子女在學習上有特殊困難，可主動向班主任提出，以便老師為貴子弟填寫量表，作出跟進。校方會於3月上旬通知閣下有關識別結果及跟進安排。

茲附上單張簡介上述計劃內容。如有查詢，歡迎致電 2109 0087 聯絡貴子弟班主任或本校特殊教育需要統籌主任王靜怡主任。

此致  
貴家長



校長

黃錦良 謹啟  
黃錦良

二零一七年十一月六日

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 17050 號回條  
有關『及早識別和輔導有學習困難小一學生計劃』事宜

回條請於 8/11 前  
交回班主任

敬覆者：

本人為學生\_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ 班 / \_\_\_\_\_ 學號) 之家長，已知悉貴校「及早識別和輔導有學習困難小一學生計劃」事宜。

此覆  
香港教育工作者聯會黃楚標學校校長

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_

日期：2017 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日

**HKFEW Wong Cho Bau School**

**Early Identification and Intervention of Learning Difficulties Programme for P1 Pupils**

Ref.:17050

Date: 6<sup>th</sup> November, 2017

Dear Parents / Guardians,

Early Identification and Intervention of Learning Difficulties Programme for P1 Pupils will be conducted by our school from 1<sup>st</sup> December, 2017 to 5<sup>th</sup> January, 2018. This programme aims at helping parents and school in the early identification of P1 pupils at risk of learning difficulties, so as to provide appropriate early support. The Observation Checklist for Teachers (OCT) will be completed for the pupils who are suspected to be at risk of learning difficulties. Class teacher may contact you for further details about the learning and social adjustment. If you suspect your child to be at risk of learning difficulties, please contact the class teacher. The result of OCT and intervention plan will be send to you in early March.

Attached is the pamphlet of this programme for your reference. For further details, please contact your child's class teacher or Ms Wong, the Special Educational Needs Coordinator at 2109 0087.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,



*[Signature]*  
K.L. Wong  
Principal

--✂-----

Ref.:17050

**Return the slip to  
Class Teacher by 8/11**

**Reply Slip**

**Early Identification and Intervention of Learning Difficulties Programme for P1 Pupils**

Dear Principal,

I, \_\_\_\_\_ (Name of parent / guardian) of  
\_\_\_\_\_ (name of student), \_\_\_\_\_ (class and class no.),  
have already read and acknowledged the circular regarding the arrangement of the **Early Identification and Intervention of Learning Difficulties Programme for P1 Pupils**.

Signature of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Parent / Guardian: \_\_\_\_\_

Contact No.: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_